
Pozdravljam sve prisutne!  

 

Ponajprije želim reći da mi je čast stajati ovdje pred 

vama te se želim zahvaliti što ste me izabrali za ovu 

nagradu. Naravno, priznajem da za to nisam zaslužan 

samo ja. Ovdje, u ovoj dvorani, nalazi se dio ljudi koji su 

mi pomogli da rastem kao čovjek, da naučim pomagati 

drugima i da istovremeno uživam u svakom trenutku 

svojega života.  

Za to su, naravno, moji roditelji najzaslužniji. 

Odmalena su me učili da budem skroman i da uvijek 

pronađem dobro u svemu. Oče i majko, neizmjerno vam 

hvala. Učiteljici Mariji Zubec ide najveća zahvala jer me je 

ona prijavila za nagradu. Oduvijek sam ju gledao kao 

drugu majku. S njom se moglo pričati o svemu i uvijek bi 

dala pravi savjet u pravo vrijeme. Isto tako zahvaljujem i 

učiteljici Margareti koja me podučavala svih 8 godina kroz 

radionice, izvannastavne aktivnosti, natjecanja te kako se 

odnositi prema drugima, pomoći im u nevolji, biti tu za 

nekog. Tu su i drugi nastavnici, članovi obitelji, prijatelji 

koji su prenijeli svoje znanje na mene. Svima vam hvala. 

 



Nažalost, u današnjem svijetu postoje mnoge vrste 

nasilja koje postaje sve veći i sve češći problem. Da bismo 

to riješili uvijek trebamo krenuti od sebe. Raditi stalno na 

sebi, razmišljati o svojim postupcima, misliti na osjećaje 

drugih. Jer samo tako uspijevamo poboljšavati zajednicu: 

brinući se jedni za druge. I to znači – voljeti jedni druge. 

Možda neki ne znaju, ali ja sam i ministrant u svojoj 

župi. Zato bih se dotaknuo druge zapovijedi ljubavi: Ljubi 

bližnjega svoga kao samoga sebe. Zapitajmo se malo. Sve 

dakle što radimo drugom radimo i sebi. Sve boli koje 

nanosimo drugima ne liječe naše rane, nego ih 

produbljuje. I ne moraju to biti neka silna djela medijski 

poznata, već samo neki mali znak pažnje. Možda se to ne 

čini puno u tom trenutku, ali pomaže puno. To je svrha i 

cilj dobroga života. To je svrha i cilj ispunjenoga života.  

 

Ova nagrada nikome ne smije biti znak da stane. 

Nitko od nas ne bi trebao i ne bi smio. Ima mnogo ljudi 

koji ne dobiju ništa za ono što čine, a čine mnogo, puno 

više od mene. Ova nagrada neka bude podsjetnik da se 

dobro vraća dobrim. Kao kršćanin znam: zasigurno će 

nam se vratiti.  

Hvala! 


